
Bestyrelsesmødereferat 

Dato: 4. december 2017 

Til stede: Claus, Birthe, Niels, Sævar, Finn, Rasmus, Jannie 

Referent: Claus 

Næste møde: 8. januar 2018 

Evaluering af julearrangementet 

Bestyrelsen synes selve arrangementet var vellykket, men var skuffet over den beskedne fremmøde. 

Bestyrelsen tror, at arrangementet muligvis har konkurreret med andre arrangementer på samme 

tidspunkt og overvejer, om det ville være bedre at gøre det en hverdag. 

Bestyrelsen overvejer at kontakte Projektkontoret for at få hjælp til oplysning om arrangementerne. 

Bestyrelsen ser er tiden an med tilslutningen til de kommende arrangementer før der tages stilling til om  

de skal fortsætte. 

Evaluering af loppemarked 
Loppemarkedet forløb godt, men havde også få besøgende. De besøgende kom primært andre steder fra 

end Skelagergårdene. 

Loppemarkedet afholdes igen i februar. 

Nedsættelse af arbejdsgruppe til fastelavnsfest 

Fastelavnsfesten afholdes den 10. eller 11. februar. Vi forsøger at booke Bugislaw ligesom sidste år. 

Arbejdsgruppen nedsættes til næste møde i starten af januar. 

Bordet Rundt 
Finn påpeger, at mange parkeringspladser er optaget af trailere. Bestyrelsen undersøger, om dette er 

tilladt. 

Jannie og Rasmus havde et godt møde omkring den lille markvandring. Vi afventer et fornyet oplæg fra 

Jesper Futtrup, hvorefter der afholdes en ny lille markvandring. 

Evt. 

Intet at bemærke. 


